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Betreft: Schriftelijke vragen Dalende vaccinatiegraad

Geachte leden van het college van burgemeester en wethouders,

Wij maken ons ernstig zorgen over de recente ontwikkelingen met betrekking tot de 
vaccinatiegraad in onze gemeente en het land als geheel. Vaccinaties spelen een cruciale 
rol in het beschermen van de volksgezondheid en het voorkomen van ernstige ziekten en 
zelfs sterfgevallen. De afgelopen jaren zien we echter een alarmerende trend van een 
dalende vaccinatiegraad, wat heeft geleid tot diverse uitbraken van ziekten zoals mazelen 
en kinkhoest. Het recente nieuws over de tragische dood van baby's door kinkhoest en de 
mazelenuitbraak in de regio Zuid-Oost Nederland (Eindhoven) onderstrepen de urgentie van 
dit probleem.

Gezien deze zorgwekkende ontwikkelingen willen wij als gemeenschap uw aandacht vragen 
voor dit kritieke onderwerp. Daarom hebben we enkele vragen opgesteld om meer 
duidelijkheid te verkrijgen over de maatregelen en acties die u als College overweegt om de 
dalende vaccinatiegraad aan te pakken en de volksgezondheid (van kinderen in het 
bijzonder) te waarborgen.

1. Kunt u aangeven wat de huidige vaccinatiegraad is onder kinderen in onze 
gemeente, met name in kwetsbare leeftijdsgroepen zoals baby's en peuters? Data 
graag uitsplitsen per programma: BMR, DKTP, Hib, HepB, HPV, MenACWY. Indien 
mogelijk, kunt u deze cijfers daarnaast uitsplitsen op wijkniveau?

2. Kunt u een analyse en duiding geven ten aanzien van bovenstaande gegevens? Ziet 
u patronen waarin specifieke sociaal-maatschappelijke factoren invloed hebben op 
de vaccinatiegraad in een wijk? Deze gegevens zijn relevant omdat ze wezenlijke 
invloed kunnen hebben op mogelijke strategieën om de vaccinatiegraad (gericht) te 
verhogen.

3. Welke rol ziet uw college in het stimuleren van vaccinatie en het voorkomen van 
verdere verspreiding van besmettelijke ziekten binnen onze gemeenschap? Hoe 
werkt de gemeente samen met lokale gezondheidsdiensten, zoals GGD en 
huisartsen, om bewustwording te creëren en vaccinatieprogramma's te promoten?

4. Zijn er specifieke maatregelen die u momenteel neemt of van plan bent te nemen om 
de vaccinatiegraad in onze gemeente te verhogen? Zo ja, welke?

5. Zijn er gerichte initiatieven op scholen en kinderopvangcentra om ouders te 
informeren over het belang van vaccinatie en eventuele twijfels weg te nemen, maar 
ook mogelijk op een laagdrempelige manier vaccinaties aan te bieden?

6. Welke stappen zet u om ervoor te zorgen dat de gemeentelijke aanpak van de 
dalende vaccinatiegraad effectief is en regelmatig wordt geëvalueerd en bijgestuurd?

Er zijn in Nederland gevallen bekend waarbij kinderopvangcentra op dit moment al kinderen 



die niet gevaccineerd zijn tegen specifieke infectieziekten (met name mazelen) weigeren. Dit 
met name om kinderen die te jong zijn om gevaccineerd te worden, of kinderen die vanwege 
medische redenen niet gevaccineerd kunnen worden, te beschermen.

7. Deelt uw college onze mening dat ouders en kinderen kennis moeten kunnen nemen 
van, of informatie moeten kunnen verkrijgen over de manieren waarop organisaties 
de veiligheid van kinderen op opvang- en onderwijslocaties waarborgen? Deelt uw 
college daarbij ook onze mening dat dit ook van toepassing is op informatie over 
algemene vaccinatiegraden op opvang- en onderwijslocaties?

8. Overweegt uw college om in gesprek te gaan met kinderopvang- en 
onderwijsorganisaties om informatievoorziening over algemene vaccinatiegraden per 
opvang- of onderwijsorganisaties richting ouders aan te bieden, dan wel te 
verbeteren? Waarom wel/niet?

9. Ziet uw college mogelijkheden om, in overleg met opvang- en onderwijsorganisaties 
in onze gemeente, aan te sturen op beleid waarbij kinderen die niet gevaccineerd 
zijn/kunnen worden, beter worden beschermd? Indien ja, overweegt uw college hierin 
ook om de uiterste noodmaatregel, het weigeren van ongevaccineerde kinderen van 
opvang- en onderwijsorganisaties, in deze overleggen mee te nemen? Waarom 
wel/niet? Graag toelichting.

Graag ontvangen wij uw antwoorden op deze vragen binnen een redelijke termijn.
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